

《单词百科:healing是什么意思?healing怎么发音?healing的解释和用法》

英语单词healing是什么意思?healing怎么读?healing怎么发音?简答网为您整理了healing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



healing怎么读

healing的读音:[hi l ɪ ŋ]

healing的意思

- 1、n.康复，复原;
- 2、v.（使）愈合(heal的现在分词);治愈;（使）结束;较容易忍受;

healing的相关词组

- 1、faith healing 信仰疗法;
- 2、heal up 愈合;

- 3、delayed healing or chronicity 慢性化
- 4、heal the breach 调停，使和解；
- 5、autogenous healing of concrete 混凝土裂缝自行愈合；
- 6、kill me heal me 杀了我治愈我
- 7、self heal 夏枯草；

healing的近义词

- 1、alterative adj. (趋于) 改变的，变质的，使体质逐渐康复的；
- 2、corrective adj.改正的;矫正的；
- 3、curative adj.医疗的；
- 4、curing n.食物加工法；
- 5、health-giving adj.有益健康的；

healing的双语例句

- 1、Many may find this useful in connecting to the healing temples for ascension in the aurora.

很多人会发现这有助于联接到地心极光中的提升疗愈圣殿。

- 2、When the body sits in love, then it moves into ascension and healing thought forms.

当身体位于爱之中，那么就会进入提升和疗愈性的思想形态。

- 3、That is why Archangels are here at this special time, bringing forth miracles and healing separation.

那就是为什么大天使们在这特别的时期在这儿使奇迹产生,以及愈合分离。

- 4、Conclusion MEBO can promote wound healing post excision of anal fistula with CO₂ laser.

结论湿润烧伤膏可促进肛瘘二氧化碳激光术后创面愈合。

5、The blasted chrysanthemums in front of Memorial Altar for healing the wounded and rescuing the dying.

“救死扶伤纪念坛”前枯萎的菊花。

6、Broadly, it makes connections between ideas about healing and how they link to plants.

笼统说来，它将治疗理念和如何与医疗设备相结合联系了起来。

7、This acted like a healing balm and the survivors energetically got to work.

此举如同一帖良药，使幸存者有精力工作。

8、Dogs were also associated with healing in the ancient world.

在古代，狗也与治病有关。

9、The healing bonus is absolutely critical for countering MS and wound poison.

这时的治疗效果会因为致死打击和致伤毒药而大打折扣。

10、Comrade Bethune was a doctor; the art of healing was his profession and he was constantly perfecting his skill.

白求恩同志是个医生，他以医疗为职业，对技术精益求精。

11、Persistent damage or inadequate healing may lead to chronic lameness.

反复受伤或治疗不当可导致长期跛足。

12、In a refugee camp in Chad, Sudanese refugees prepare the mihaya, a traditional healing drink.

在乍得的一个难民营里，苏丹难民准备一种传统的治疗饮品——米哈雅。

13、Self healing occurs when there is love available to draw upon.

自我疗愈是当可得到爱来汲取的时候而发生。

14、Dental treatments and procedures that require bone healing should be completed before initiating intravenous bisphosphonate therapy.

在开始静脉注射双磷酸盐之前,应该完成需要骨头痊愈的牙科治疗程序.

15、RESULTS: The serum albumin level were markedly correlated with occurring, scoring and healing of decubitus.

结果: 截瘫后血白蛋白水平与压疮发生的机会, 压疮的评分,压疮的愈合间都存在明显的相关性.

16、The water of the Dead Sea is effective in healing allergies, psoriasis, eczema and purulent rash.

死海的水能有效运用的在医疗过敏、 牛皮癣、 湿疹和化脓疹.

17、His wounds are healing up [over].

他的伤口正在 痊愈.

18、She was involved in many New Age activities such as yoga and healing.

她参加了很多“新时代”活动, 如瑜伽和康复法。

以上是简答网为您整理的healing怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于healing的用法、healing的释义、healing的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/healing>